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ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA  

AKADEMICKÉHO SENÁTU BISLA 

miesto: BISLA, Grösslingová 53  

dátum: 14. 5. 2025 

čas: 13:00 – 14:30 

 

Prítomní:            

Lukáš Siegel, Barbora Riháriová, Lucia Sulíková, Slavka Liptáková, Alena 

Steinhauserová, Paulína Miklová, Fotios Orfanos, Emma Marcišová, Richard Čapkovič, 

Caspar Schomerus  

  

Program:             

1. Evidencia prítomnosti a výber overovateľov zápisnice 

2. Otvorenie a oboznámenie prítomných s programom 

3. Kontrola úloh a uznesení zo zasadnutia Senátu konaného dňa 31. 3. 2025 

4. Scholarship policy 

5. Prerokovanie návrhu nového Štipendijného poriadku BISLA 

6. AI Policy 

7. Schválenie  Výročnej správy o činnosti (2024) a Výročnej správy o hospodárení 

(2024).  

8. Úlohy a uznesenia 

 

1. Evidencia prítomnosti a voľba overovateľov zápisnice 

Prítomných je 10 členov AS: Lukáš Siegel, Barbora Riháriová, Lucia Sulíková, 

Slavka Liptáková, Alena Steinhauserová, Paulína Miklová, Fotios Orfanos, 

Emma Marcišová, Richard Čapkovič, Caspar Schomerus 

Z celkového počtu 15 členov AS ide o nadpolovičnú väčšinu, a teda AS je 

uznášaniaschopný.  

Za overovateľov zápisnice AS boli zvolené Slavka Liptáková a Lucia Sulíková.. 

 

Hlasovanie: 
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ZA: 10    PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

2. Otvorenie a oboznámenie prítomných s programom 

- Zasadnutie Senátu otvoril a viedol predseda AS Lukáš Siegel 

- Senátor Siegel predstavil prítomným program aktuálneho zasadnutia AS, ktorý 

zahŕňa: prerokovanie Scholarship policy, návrhu nového Štipendijného 

poriadku, AI Policy a schvaľovanie Výročnej správy o činnosti a Výročnej 

správy o hospodárení BISLA za rok 2024. 

- Členovia Senátu boli s programom oboznámení a schválili ho počtom hlasov 10. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 10    PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

3. Kontrola úloh a uznesení zo zasadnutia Senátu konaného dňa 31.3.2025 

-     Všetky úlohy zo zasadnutia Senátu konaného dňa 31.3.2025 boli splnené.   

 

4. Scholarship Policy 

Richard Čapkovič sa informoval na prax udeľovania štipendií a jej súlad so 

Štipendijným poriadkom BISLA. Tiež navrhol, aby bol dokument preložený do 

angličtiny z dôvodu zrozumiteľnosti pre zahraničných študentov. 

 

Lukáš Siegel upozornil na skutočnosť, že o priznaní štipendia rozhoduje rektor 

na návrh štipendijnej komisie. Štipendijnú komisiu zriaďuje rektor BISLA a 

schvaľuje ju Akademický senát BISLA. Štipendijná komisia posudzuje 

jednotlivé žiadosti o rektorské štipendiá a určuje výšku udelených štipendií, čo 

je v súlade so Štipendijným poriadkom BISLA. 

 

Paula Miklová otvorila otázku zrozumiteľnosti a prehľadnosti kritérií 

udeľovania štipendií. Vysvetlenie ponúkla študijná referentka Barobora 

Riháriová, ktorá zrekapitulovala jednotlivé typy štipendií a kritéria ich 

udeľovania, ktoré sú jednoznačne definované v Štipendijnom poriadku.  

Paula Miklová navrhla uviesť do aktualizácie Štipendijného poriadku 

konkrétne príklady činností a zásluh, ktoré môžu študentov oprávňovať na 

pridelenie napr. rektorského štipendia, čím by sa zlepšilo ich porozumenie 

a motivácia. 

 

5. Prerokovanie návrhu nového Štipendijného poriadku BISLA 

Barbora Riháriová predniesla AS návrh nového Štipendijného poriadku. Zmena 

sa týka Motivačného štipendia, ktoré je poskytované z účelovo viazaných 

prostriedkov štátneho rozpočtu SR. O štipendium netreba žiadať, poskytuje sa 

automaticky 10%-ám najlepších študentov BISLA podľa váženého študijného 

priemeru. Štipendium BISLA v minulosti udeľovala 2x ročne. Aktualizácia 

Štipendijného poriadku zohľadňuje skutočnosť, že finančné prostriedky 
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z MŠVVaM sú alokované raz ročne, zvyčajne v júli – auguste. Preto nový návrh 

Štipendijného poriadku navrhuje udeľovať motivačné štipendium tiež raz ročne, 

na základe váženého študijného priemeru za uplynulý škol. rok.  

 

AS toto vysvetlenie akceptoval a k návrhu nového Štipendijného poriadku sa 

vyjadril kladne.  

 

 

6.    AI Policy 

Richard Čapkovič uviedol, že je potrebné overiť, aké zmeny bude nevyhnutné 

zapracovať do AI politiky školy po prijatí Aktu o umelej inteligencii EÚ a novej 

slovenskej vysokoškolskej legislatívy. 

Fotios Orfanos informoval AS o pripravovanom vnútornom predpise o 

používaní nástrojov umelej inteligencie na BISLA. Dokument je zatiaľ v procese 

tvorby. AS apeloval na rýchlu finalizáciu dokumentu, keďže ide o naliehavú 

problematiku vyžadujúcu si usmernenia a regulácie. AS poverila Fotia Orfanosa, 

aby u prof. Kusej zistil, v akom štádiu sa pripravovaný dokument nachádza.   

Lukáš Siegel navrhol zlúčiť politiku týkajúcu sa plagiátorstva s politikou AI do 

jedného spoločného dokumentu. 

 

7. Schválenie  Výročnej správy o činnosti (2024) a Výročnej správy o 

hospodárení (2024): 

 

Lukáš Siegel predložil členom AS Výročnú správu o činnosti a Výročnú správu 

o hospodárení BISLA za rok 2024 na schválenie.  

Členovia AS potvrdili, že sa s oboma dokumentmi vopred dôkladne oboznámili. 

Po krátkej diskusii, kde neboli vznesené žiadne zásadné pripomienky, oba 

dokumenty jednomyseľne schvállili. 

 

Hlasovanie: 

ZA:   10  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

 

8. Úlohy a uznesenia: 

Úloha č. 1.: zistiť u prof. Kusej nové informácie ohľadom pripravovanej smernice 

o používaní nástrojov umelej inteligencie na BISLA 

Termín: september 2025    Zodpovedný: Fotios Orfanos 

 

Uznesenie č. 1/14.5.2025: Schválenie Výročnej správy o činnosti (2024) a 

Výročnej správy o hospodárení (2024).  
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Záver:            

        

Zapísal:              _______________________ 

           Mgr. Lukáš Siegel, PhD. 

            podpis zapisovateľa 

 

 

 

Overil:               _______________________ 

              Mgr.art. Slavka Liptáková, ArtD. 

                podpis overovateľa 1 

 

 

 

Overil:               _______________________ 

                Mgr. Lucia Sulíková 

                podpis overovateľa 2 

 

 

V Bratislave, dňa 14.5.2025. 


